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To:

IEE SER inven
From: 5.1.2e

Sent: Sun 3/22/2020 7:53:45 AM

Subject: FW: Sheet IC-capaciteit t.b.v. Catshuisberaad

Received: Sun 3/22/2020 7:53:45 AM

Hala bijgaand ook voor jou. SF si |
Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:[EXECERED0 minvws o>
Datum: zondag 22 mut. 2020 8:27 AM

Aan: Jonge. H.M. de (Hugo)<JEE  minvws.nl>
Onderwerp: RE: Sheet IC-capaciteit t.b.v. Catshuisberaad

Klopt. Die vraag is wel expliciet neergelegd bijIEE ait OMT. Zaak dus daar snel net over op te halen en evt

nationaal bij te schakelen.

Van: Jonge, H.M. de (Hugo) <JIHEZIM@minvws.nl>
Datum: zondag 22 mrt. 2020 8:14 AM

Aan: 5.1.2e ) EE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Sheet IC-capaciteit t.b.v. Catshuisberaad

Dank. En de onrust moet even groot zijn op de niet ic-capaciteit is mijn les van gisteren. Tegenover elk ic-bed hebben we 4

andere bedden nodig. Ook die zijn er met, ook die moeten gecodvrdineerd.
Bel je zo nog even.

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van: IEEECIIERED0 minvws.ni>
Datum: zondag 22 mrt. 2020 7:50 AM

Aan: Jonge, H.M. de (Hugo)JIEEG ninvws.ol>
Onderwerp: FW: Sheet IC-capaciteit t.b.v. Catshuisberaad

Hugo,
Zie bijgaand ter achtergrond voor straks.

Hieruit blijkt grote onzekerheid rond IC capaciteit. Alles is besteld maar levertijden zijn onzeker.

Tk word hier bepaald niet rustig van.

Daarbij komt wat we eerder tegen elkaar zeiden: het blijven modellen. lets andere aannames of ontwikkelingen leiden tot

andere uitkomsten. Als je kijkt naar de uitkomsten van vorige week zondag en die van donderdagmiddag, dan zit daar meer

dan 1000 IC bedden tussen.

Kortom ik denk dat aanvullende actie nodig is. Essentie is dat we de compliance van bestaande maatregelen (m.n. sociale

distance) vergroten
- publiekscampagne (loopt)
- gerichte handhaving van social distance door politie
- evenementen tot 100 heroverwegen
- campings en vakantieparken sluten

- casino’s sluiten
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- samenscholingsverbod
- kappers, nagelstudio’s e.d. dicht

Aanvullend:

- bij klachten hele gezin thuis (tenzij iemand niet kan thuiswerken/in vitale sector werkt of varianten hierop)

Verder:

- bezien of inkoopteam moet worden opgeschaald. Heeft dat nu alles wat nodig is. Vraag heb ik al uitgezet.
- actie nichting Duitsland voorbereiden. Duitsland heeft een veel hogere 1C capaciteit per hoofd van de bevolking dan wij.
Mogelijk kunnen we daar patienten heen brengen. Actie ook al uitgezet.

Idealiter morgen OMT en morgenmiddag besluiten.

Ik weet niet of MP zo lang wil wachten. Tegelijk vind ik het vasthouden van wetenschappelijk anker wel belangrijk. Moet
wel gerichte vraag aan OMT zijn: welke stappen nodig gelet op onzekerheid in ICT bedden op korte en middellange termi.

Tot straks

Dubbel



Dubbel


